1) As one of the recent addenda to this RFP clarifies that persons without the originally specified
technical qualifications will be considered, and that qualifications such as CIH, ROH, PEng, CET, etc. are
fundamentally equal for purposes of the RFP, will NRCan further accept persons who are Certified
Joint Health and Safety Committee Members (CJHSCM), Health and Safety Administrators (HAS),
Certified Health and Safety Managers (CHSM), Certified Safety and Health Managers (CSHM),
Chartered Members of the Institute of Occupational Safety and Health (CHIOSH), Registered Safety
Technicians (RST), or Certified Healthcare Safety Professionals (CHSP)?

Yes

1) Etant donné que 'addenda qui a récemment modifié cette DP précise que les propositions des
personnes ne possédant pas les qualifications techniques initialement demandées seront prises en
considération, et étant donné que des qualifications telles qu’hygiéniste industriel agréé (CIH),
hygiéniste du travail agréé (ROH), ingénieur, technicien-spécialiste agréé en ingénierie (TSAI), et
autres présentent une valeur essentiellement égale pour les besoins de la DP, RNCan acceptera-t-il
aussi les membres agréés d’un comité mixte de santé et de sécurité (CJHSCM), les administrateurs de
la santé et de la sécurité (HAS), les gestionnaires agréés de la santé et de la sécurité (CHSM), les
gestionnaires agréés de la sécurité et de la santé (CSHM), les membres agréés de I'Institute of
Occupational Safety and Health (CHIOSH), les techniciens en sécurité agréés (RST) ou les
professionnels agréés de la sécurité des soins de santé (CHSP)?

Oui



